

## 場外投注處免費借用平板電腦條款及細則

1. 借用人只能在本投注處內平板電腦使用進行投注及瀏覽網頁，借用人不能利用平板電腦用於非法用途上。
2. 借用人須確保於任何時間都妥善及安全地自行保管該平板電腦。
3. 若遇到平板電腦出現操作或技術上的問題，借用人可聯絡本投注處職員協助處理。借用人不可擅自對平板電腦作出維修、替換或改裝。
4. 如有損壞或遺失，借用人必須盡快通知投注處職員，馬會有可能對於因借用人使用平板電腦而引起或與之相關的任何損失或損害要求借用人作出賠償。
5. 借用人不可在平板電腦下載有未成年人士不宜觀看或違反香港任何法例或規例的任何檔案或內容。
6. 借用人不可在平板電腦安裝、下載及儲存任何未經馬會批准的軟件及/或檔案。
7. 借用人向馬會歸還平板電腦前，借用人請確保已經登出平板電腦上所有曾登入的系統，並自行清理瀏覽及登入記錄。
8. 借用人不應在此平板電腦上處理個人敏感資料，包括社交帳號、電子銀行及私人電郵。對於因使用平板電腦而引起或與之相關的一切資料外洩造成的損失或損害，馬會一概不負上責任。
9. 借用人可向馬會歸還平板電腦前備份所需資料。
10. 平板電腦借用期限為一天，借用人於離開投注處前必須向馬會歸還平板電腦。
11. 本的條款及細則的中文版本僅供參考。如英語版本與中文版本之間有任何差異，以英語版本為準。
12. 本人同意上述各項條款並會遵守。

本人同意(1) (a)香港賽馬會(「馬會」)將為提供上述服務，根據其資料私隱政策使用由此表格所收集的個人資料，馬會可在合理需要時根據此表格所提供的個人資料進行核對；和(b)本人已閱讀並明白前述資料私隱政策，而其可見於網頁

[http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp\\_privacy.asp](http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp) 和可於馬會的投注地點索取。和(2)本人已閱悉及明白此表格內之所有條款及細則，並同意受此表格內所列之所有條款及細則約束。

本表格的中文版本僅供參考。如英語版本與中文版本之間有任何差異，以英語版本為準。

## **Terms and Conditions for Free Rental of Tablet Devices in Off-course Betting Branches (“OCBB”)**

1. The borrower shall only use the Tablet for placing bets and browsing web pages within the OCBB. The borrower shall not use this Tablet for any illegal purposes.
2. The borrower shall keep good custody of the Tablet at all times.
3. If there are any operational or technical issues with the Tablet, the borrower may contact the staff at the OCBB for assistance. The borrower shall not make any unauthorized repairs, replacements, or modifications to the Tablet.
4. In the event of any damage or loss to the Tablet, the borrower shall inform the staff at the OCBB as soon as possible and the Club may request compensation from the borrower for any loss or damage arising from or in relation to the borrower’s use of the Tablet.
5. The borrower shall not download to the Tablet any files or content that are inappropriate for minors or violate any laws or regulations in Hong Kong.
6. The borrower shall not install, download, or store to the Tablet any software and/or files that have not been approved by the Club.
7. Before the borrower return the Tablet to the Club, the borrower shall ensure that he or she has logged out of all systems that he or she has previously logged in, and has cleared all browsing and login records.
8. The borrower shall not process any sensitive personal information, including social media accounts, online banking, and personal emails on the tablet. The Club will not be responsible for loss or damages caused by any data leakage arising from or in relation to the use of the Tablet.
9. The borrower may make a backup of any necessary data before returning the Tablet to the Club.
10. The borrowing period for the Tablet is one day, and the borrower shall return the Tablet to the Club before leaving the OCBB.
11. In the event of any discrepancy between the English version and the Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
12. I have received, read and agreed to the Terms and Conditions above.

I declare that: (1) I agree that (a) the personal data collected in this form will be used by The Hong Kong Jockey Club (“Club”) for the above services and in accordance with the Club’s data privacy policy. The Club may conduct matching with the personal data given in this form as may be reasonably required; and (b) I have read and understand such data privacy policy as displayed at [http://www.hkjc.com/english/corporate/corp\\_privacy.asp](http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp) and also made available at the Club’s betting locations. And (2) I have read and understood this Form and agree to be bound by all of the terms and conditions stated herein.

In the event of any discrepancy between the English version and the Chinese version of this Form, the English version shall prevail.